
Goedenavond. 

Zevenaar moet de broekriem aanhalen. Wij snappen dat het geen leuke bezigheid is, dat strepen in 

het gemeentelijke huishoudboekje. Wij (bestuur en vrijwilligers) zijn opgelucht (blij zou een 

verkeerde woordkeuze zijn in deze situatie) dat de kinderboerderijvoorziening voor nu gespaard is bij 

deze bezuinigingsronde.  

En wij als bestuur van de Kinderboerderij kunnen het weten, hoe het is om de boel met te weinig 

middelen draaiende proberen te houden. 

De dienst NME gaat echter dezelfde kant op; het reeds aangenomen bezuinigingsvoorstel geeft de 

voorkeur om de NME of kostenneutraal te laten opereren of geheel op te heffen. Omdat er nog een 

toekomstvisie opgesteld dient te worden, kan de voorkeur voor scenario 1 voorbarig genoemd 

worden. 

Aangezien er binnen de gemeente toch (nog steeds) geen beleid voor NME is, is het wellicht de 

meest logische en makkelijke weg om te volgen. 

Dan hoeft er ook geen beleid op gemaakt te worden; de scholen kunnen het wellicht zelf wel regelen, 

dat kennis maken met natuur en duurzaamheid. Of toch niet? 

De in te stellen werkgroep heeft echter ook een hele mooie kans. Een kans om meer te doen dan een 

rode streep in het huishoudboekje. 

Weet u het nog, eind 2017? Het rapport van OgrID? De businesscase "voor de realisatie van een 

eigentijdse en toekomstbestendige kinderboerderij, mede in relatie tot de (overige) NME 

voorzieningen in Zevenaar en de Liemers." Kosten €10.000, door de gemeenschap betaald en door 

het huidige college verwezen naar de prullenbak. De conclusie uit dit rapport: 

Scenario III Professionaliseren 

De kinderboerderij is/wordt een volwaardige NME voorziening; het ligt dus voor de hand om de beide 

NME voorzieningen te koppelen. De structurele samenwerking tussen kinderboerderij en NME 

centrum moet geïntensiveerd worden. De verkenning in deze BC wijst unaniem uit dat er een 

aanzienlijke synergie ontstaat wanneer beide organisaties intensiever gaan samenwerken, c.q. 

worden samengevoegd. 

Wij zien een mooie kans om het rapport weer uit de prullenbak te halen en recht te doen aan de 

conclusies uit het rapport. Zeker omdat de door dit college gebruikte argumentatie dat "de Dienst 

NME een gemeentelijke afdeling is en niet kan fuseren met een particuliere stichting" momenteel in 

onze ogen geen stand meer houdt gezien de veranderde werkelijkheid aangaande de NME.  

Tussen de huidige situatie en een fusie zit echter ook nog een pallet aan mogelijkheden. Wellicht kan 

de gemeente tijd en middelen besparen op deze werkgroep; nodig het bestuur van de 

Kinderboerderij uit om deel te nemen aan deze werkgroep om samen dit pallet te onderzoeken. Het 

bestuur van de Kinderboerderij heeft heel duidelijk aangegeven te staan voor het in stand houden 

van een kinderboerderij voorziening in Zevenaar en is niet uit op het in stand houden van de stichting 

an sich. Dat hebben we recent ook in het contact met de NME uitgesproken. Dat biedt heel veel 

kansen. Het biedt kansen om én te kunnen bezuinigen én voorzieningen voor de gemeente in stand 

te kunnen houden. Het biedt kansen om eventueel samen met het Landgoed een unieke NME-

voorziening op te tuigen, waarin gemeente, onderwijs, welzijnsorganisaties en het bedrijfsleven 

elkaar zouden kunnen versterken. Maar dan is het wel zaak om te durven denken en te durven 

handelen in kansen. Het zou zonde zijn om deze kans/kansen onbenut te laten. 


